
PROTOKÓŁ Nr XXXI/05
Z obrad sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach,
która odbyła się w dniu 05 sierpnia 2005 roku.

OBECNI: 13 radnych na stan 15, zaproszeni według załączonej listy obecności oraz: 
- WICESTAROSTA  Wiesław Maśka, 
- Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Bielsku Białej Andrzej Zaniat.

CZAS TRWANIA: od godz. 13 do godz. 15.

Porządek obrad sesji:
1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności. 
3. Zatwierdzenie porządku obrad .
4. Przyjęcie protokołu  z obrad XXX sesji Rady Miejskiej.
5. Zapytania , wnioski , interpelacje radnych. 
6. Wystąpienia zaproszonych gości.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  darowizny  nieruchomości  gruntowej 

położonej w Dankowicach (drogi dojazdowe).
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie dotacji z PFOŚiGW w 

Bielsku Białej (15.617zł - Modernizacja budynku Ośrodka Zdrowia i Przedszkola w 
Dankowicach).

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu pomostowego w Banku Ochrony 
Środowiska Oddział  w Bielsku Białej  (2.253.676zł -  Budowa kanałów bocznych i 
sieci rozdzielczych lewobrzeżnej części Pisarzowic).

10.Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w planie  dochodów i wydatków 
budżetowych  na rok 2005.

11. Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje.
12.Zakończenie sesji.

Przebieg obrad:
Ad. 1.
Jerzy  Królicki  przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Wilamowicach  otworzył  obrady 
trzydziestej pierwszej  sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach, powitał obecnych na sesji.
Ad. 2.
Przewodniczący  Rady  –  na  podstawie  załączonej  listy  stwierdził,  że  sesja  jest 
prawomocna gdyż bierze w niej udział 13 radnych na stan 15. 

Ad. 3.
Przewodniczący  Rady  –  proponowany  porządek  obrad  radni  otrzymali  wraz  z 
zaproszeniem na sesję. Czy do porządku obrad są jakieś propozycje lub uwagi?

Eugeniusz Bilczewski  zastępca burmistrza Wilamowic – proponuje, aby do porządku 
obrad wprowadzić następujący dodatkowy temat:
- podjęcie  uchwały  w  sprawie:  wyrażenia  zgody  na  zakup  działki  w 

miejscowości Pisarzowice. 

Przewodniczący Rady – zaproponował, aby dodatkowy temat omówić w punkcie 11.

Odbyło się głosowanie nad przyjęciem porządku obrad wraz z dodatkowym tematem.
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Głosowało za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

W  związku  z  powyższym  porządek  obrad  oprócz  już  zrealizowanych  punktów  jest 
następujący:

4. Przyjęcie protokołu  z obrad XXX sesji Rady Miejskiej.
5. Zapytania , wnioski , interpelacje radnych. 
6. Wystąpienia zaproszonych gości.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  darowizny  nieruchomości  gruntowej 

położonej w Dankowicach (drogi dojazdowe).
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie dotacji z PFOŚiGW w 

Bielsku Białej (15.617zł - Modernizacja budynku Ośrodka Zdrowia i Przedszkola w 
Dankowicach).

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu pomostowego w Banku Ochrony 
Środowiska Oddział  w Bielsku Białej  (2.253.676zł -  Budowa kanałów bocznych i 
sieci rozdzielczych lewobrzeżnej części Pisarzowic).

10. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w planie przychodów i wydatków 
      budżetowych  na rok 2005.
10.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zakup działki w miejscowości 
      Pisarzowice.
12. Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje.
13. Zakończenie sesji.

Ad. 4.
Przewodniczący  Rady  –  zgodnie  z  postanowieniami  §  83  ust.  8  Statutu  Gminy 
Wilamowice,  Komisja  Rewizyjna  Rady  Miejskiej  składa  wniosek  w  sprawie  przyjęcia 
protokołu z poprzedniej  sesji  Rady Miejskiej.  W związku z tym udzielił  głosu  Piotrowi 
Marszałkowi przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej.

Piotr Marszałek –  w imieniu Komisji Rewizyjnej stwierdził, że protokół z XXX sesji Rady 
Miejskiej w Wilamowicach jest zgodny z przebiegiem obrad i w związku z tym zgłasza 
wniosek o przyjęcie tego protokołu bez odczytywania.

Odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu.

Głosowało za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Protokół z obrad XXX sesji  Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 06 lipca 2005 roku 
przyjęto jednogłośnie.

Ad. 5.
Przewodniczący Rady – czy radni zgłaszają zapytania, wnioski, interpelacje?.

Radny Piotr Marszałek

- Korzystając  z  obecności  Pana  Starosty,  przypomina  sprawę,  która  była  już 
zgłoszona na sesji w 2004 roku, na której Pan Starosta był obecny. Temat dotyczy 
oznakowania  niebezpiecznego  zakrętu  w  Zasolu  Bielańskim  na  ul.  Pięknej  (za 
Domem Ludowym). Dodał, że w 2003 roku sprawa była zgłaszana do Starostwa 
Powiatowego, odbyła się wizja lokalna, ale Starostwo Powiatowe nie spowodował 
realizacji ustaleń, znaków nie postawiono. Prosi o wyjaśnienie, dlaczego ustalenia 
nadal nie są zrealizowane.
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Radny Stanisław Nycz

- Przebudowę drogi S4485 (ul. Bielska w Pisarzowicach) wykonano i nic nie da się 
zmienić.  Ze  względu  na  liczne  komentarze  ze  strony  społeczeństwa,  co  do 
wykonania,  jakości  i  funkcjonalności  tej  drogi  prosi  o  wyjaśnienie,  dlaczego 
przebudowę wykonano w taki, a nie inny sposób.

- Pan Starosta zarządził  na terenie gminy Wilamowice aktualizację prowadzonych 
przez  Starostwo  Powiatowe  ewidencji  gruntów  i  budynków  –  klasyfikacja.  Te 
okoliczności powodują konieczność dokonania zmiany opodatkowania podatkiem 
od  nieruchomości  i  to  w trakcie  roku  podatkowego 2005.  Do  Urzędu  Gminy  w 
Wilamowicach wpłynęły zmiany klasyfikacji gruntów dokonane w miesiącu maju br., 
dlatego też Wydział Finansowy musiał wprowadzić zmiany do podatku począwszy 
od  czerwca  2005r.  Wobec  powyższego  prosi  Pana  Starostę  o  wyjaśnienie, 
dlaczego  termin  wykonania  aktualizacji  ewidencji  gruntów  i  budynków  nie  był 
ustalony  np.  do  30  grudnia  2005r.  tj.  tak,  aby  nieruchomość  według  nowej 
klasyfikacji była przedmiotem opodatkowania na następny rok podatkowy, a nie w 
trakcie roku podatkowego.
Po zgłoszeniu interpelacji podziękował Panu Staroście za spowodowanie, że Firma, 
która  sporządzała  nową  ewidencję  gruntów i  budynków  będzie  pełniła  dyżur  w 
Urzędzie Gminy w Wilamowicach celem umożliwienia zainteresowanym wgląd w 
sporządzoną  dokumentację,  udzielenia  szczegółowych  wyjaśnień,  przyjmowania 
uwag i odwołań w tym temacie.

- Prosi o realizację ustaleń odnośnie udrożnienie rowów wzdłuż ul. Paderewskiego w 
Wilamowicach na odcinku od Cmentarza do Ludowego Klubu Sportowego. 

Radny Stanisław Peszel  przed przystąpieniem do zgłaszania pytań stwierdził, że w całej 
rozciągłości  podtrzymuje  to,  co  powiedział  przedmówca  radny  Nycz  odnośnie  spraw 
związanych ze zmianami podatkowymi „tematu nie będę więc dalej drążył”. 
Po wyżej wymienionym stwierdzeniu zgłosił następujące pytania:

- Nawierzchnia na ul. Kęckiej wymaga naprawy ze względu na objazdy wprowadzone 
tą  ulicą  z  powodu  przebudowy  drogi  łączącej  miasto  Bielsko  –  Biała  przez 
Pisarzowice z Wilamowicami. W związku z tym prosi Pana Starostę o informację 
czy po zlikwidowaniu objazdów będzie naprawiona ul. Kęcka. 

- Prosi  Pana  Burmistrza  o  wyjaśnienie,  kto  z  ramienia  Gminy  jest  inspektorem 
nadzoru na inwestycji remont dachu na budynku szkoły w Pisarzowicach? Czy jest 
opracowany harmonogram prac?

- Prace przy budowie obiektu sportowego w Pisarzowicach przebiegały w sposób 
daleki  od  ogólnie  przyjętych  zasad  w  związku  z  tym  prosi  Pana  Burmistrza  o 
informacje  czy  jest  opracowany  harmonogram  prac  budowy  tego  obiektu 
sportowego?

Radny Stanisław Plewniak
- Wyraził pogląd, że wykonana przebudowa drogi i mostu na ul. Bielskiej wcale 

nie poprawiła bezpieczeństwa ruchu drogowego „jest to fikcja”.

Radny Stanisław Nowak
- Prosi  Pana  Starostę  o  spowodowanie  udrożnienia  rowów  wzdłuż  dróg 

powiatowych.
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Radny Andrzej Sadlok
- Prosi  o  kompleksowe  omówienie  stanu  dróg  powiatowych  w  Gminie 

Wilamowice, ponieważ ciągle w tym temacie mamy bardzo poważne problemy, 
niedociągnięcia i skargi mieszkańców. Radni powiatowi ciągle powtarzają, że nie 
ma pieniędzy i na tym sprawa się kończy. Dodał, że w przeciwieństwie do dróg 
powiatowych drogi gminne są w dobrym stanie.

Radny Jan Haczek
- Czy została definitywnie zakończona sprawa wykupu gruntu na „Harszówkach” 

gdzie  Gmina  sfinansowała  budowę  kładki  i  chodnika  (w  kierunku  Kęty 
„Podlesie”), a Starostwo było zobowiązane do wykupu dwóch działek pod ten 
chodnik.

- Czy jest plan dotyczący kontynuacji tej kłopotliwej i dyskusyjnej inwestycji przy 
„Krzemieniu” w Pisarzowicach, jeżeli chodzi o ul. Bielską w kierunku Pisarzowice 
Centrum? Czy jest jakiś plan docelowy? Czy jest szansa żeby chodnik wykonać 
dla bezpieczeństwa pieszych?

Ad. 6.
Przewodniczący Rady – Czy zaproszeni mają zapytania do Pana Starosty?

Roman Markiel sołtys wsi Hecznarowice
- Nawierzchnia na ul. Krakowskiej w Hecznarowicach uległa zniszczeniu podczas 

objazdów  spowodowanych  przebudową  drogi  Bielsko  Biała  –  Wilamowice, 
dlatego prosi o poprawę stanu nawierzchni na ul. Krakowskiej. 

Janina Korczyk sołtys wsi Zasole Bielańskie
- Po  raz  kolejny  prosi  o  naprawienie  ul.  Ptasznik  zgodnie  z  ustaleniami 

dokonanymi podczas wizji lokalnej, w której brał udział Pan Starosta.

Honorata Mynarska sołtys wsi Stara Wieś
- Czy  istnieje  możliwość  zainstalowania  progów  zwalniających  przy  szkole  w 

Starej Wsi (ul. Starowiejskich)?.

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił, aby Pan WIESŁAW MAŚKA WICESTAROSTA 
udzielił odpowiedzi na zapytania skierowane pod adresem Starostwa Powiatowego.

WICESTAROSTA WIESŁAW MAŚKA:
- „Tak naprawdę spodziewaliśmy się przekazania relacji w stosunku do głównego 

tematu, jakim jest przebudowa drogi powiatowej łączącej BB przez Pisarzowice 
z Wilamowicami. Jest jednak więcej pytań, postaramy się w miarę możliwości 
odpowiedzieć, jeżeli nie potrafimy szczegółowo odpowiedzieć to odpowiemy na 
piśmie  chociażby  w  sprawie  wykupu  gruntu  pod  chodnik  „Harszówki”. 
Problem jest w tym, że jeden z właścicieli gruntu nie zgodził się na cenę, która 
została przedstawiona w operacie. Sprawa jest do załatwienia w bieżącym roku, 
ale  na  to  pytanie  chciałbym  odpowiedzieć  na  piśmie.  Sprawę  dotyczącą 
przebudowy drogi S4485 zreferuje szczegółowo Pan Dyrektor Zarządu Dróg.” 
Przypomniał, jakie przedsięwzięcia trzeba było podjąć celem przebudowy drogi 
S4485 i pozyskania na ten cel środków finansowych. Między innymi wyjaśnił, że 
na przebudowę tej  drogi udało się pozyskać środki, ale tylko na przebudowę 
odcinka 720m (projekt przewiduje przebudowę na odcinku 2,1km). Starania idą 
w  kierunku  pozyskania  środków  z  UNII  i  zrealizowania  całego  projekt 
przebudowy  tej  drogi,  ale  nie  nastąpi  to  wcześniej  jak  w  latach  2007-2008. 
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Przeprasza mieszkańców za wszystkie perturbacje z objazdami,  przejazdami, 
zniszczeniem dróg,  które  są  przedmiotem objazdów.  Zakończenie  prac  przy 
przebudowie drogi S4485 nastąpi 30 sierpnia br., ale ruch będzie przywrócony 
15 sierpnia br.

- Po 15 sierpnia 2005r. będzie realizowanych 12 zadań i wśród tych zadań jest ul. 
Ptasznik w Zasolu Bielńskim.

- Progi  spowalniające można  wykonać,  po  uzgodnieniach  z  Policją  i  innymi 
władzami. Natomiast, jeżeli  chodzi o drogi powiatowe to „mamy taką zasadę, 
żeby nie stosować tych progów na drogach zbiorczych przelotowych, gdyż ten 
charakter  dróg  nie  przewiduje  takich  szykan  dodatkowych  dla  pojazdów. 
Zastanowimy się.”

- Opracowany jest Program naprawy, remontu całej sieci dróg powiatowych. 
Rada  Powiatu  podjęła  uchwałę  o  zaciągnięciu  zobowiązań,  które 
prawdopodobnie będą sfinansowane z kredytu inwestycyjnego na kwotę 4mln zł, 
jest  to związane z uruchomieniem 1/3 Programu. Program naprawy, remontu 
dróg  powiatowych  przesłano  do  Panów  Burmistrzów.  Zasugerował,  aby  po 
remontach dróg powiatowych zastanowić się nad zmianą ich kategoryzacji, czyli 
przejecie  niektórych  dróg  przez  Gminę.  Dodał,  że  remont  dróg,  które  są 
wymienione w wykazie wysłanym do Panów Burmistrzów będą wykonane do 30 
czerwca 2006 roku.

- Do 31 grudnia 2005 roku starostwo musi wykonać  bazę ewidencji gruntów i 
nieruchomości.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w B-B. Andrzej Zaniat:
- „Musimy mówić  globalnie o naprawie dróg powiatowych. Program naprawy 

dróg  powiatowych  powstał,  który  zakłada  nie  przebudowy dróg,  zwiększenia 
parametrów geometrycznych czy wzmocnień tych dróg tylko zatrzymania  ich 
degradacji.  Tym  programem  objęta  jest  każda  droga,  została  zrobiona 
inwentaryzacja wszystkich uszkodzeń.”

- Ul. Bielska w Pisarzowicach – „SAPARD nie finansuje obiektów mostowych. 
Projekt zakładał tylko wzmocnienie obiektu mostowego na klasę B tj. 40 ton. Nie 
zakładał poszerzenia, a to było z dwóch przyczyn, przede wszystkim: pierwsza 
przyczyna była taka, że w 2000r, kiedy był ogłoszony przetarg na dokumentacje 
nie uzyskaliśmy zgody na wycięcie 5 dębów na odcinku 26m, a więc wiadomo 
było,  że tam będzie zawężona nawierzchnia drogowa do 4m i  tak to zostało 
zrobione. Przebudowa, poszerzenie mostu wymaga zmiany zagospodarowania 
tego obiektu i uzyskanie pozwolenia na budowę, a na to nie było już czasu, nie 
było to możliwe do zrealizowania. Udało się doprowadzić tą drogę do szer. 5,5m 
na tym odcinku za obiektem mostowym i to jest szerokość normatywna dla tej 
klasy drogi. Ta droga de facto będzie miała szerokość około 6m z poboczem, 
które również będzie utwardzone i będzie można po nim jeździć. Na ten odcinek 
drogi musimy wrócić ze względu na konieczność wykonania zatoki autobusowej 
na  kierunek  Bielsko-Biała.  Tam  nie  ma  zatoki  autobusowej,  która  została 
wyłączona ze względu na koszty, ale to musi być zrobione i wtedy będzie okazja 
żeby  odcinek  53m  poszerzyć,  poszerzyć  obiekt  mostowy  jako  dodatkowa 
inwestycja, jako niezależna inwestycja i będą czynione starania żeby dokonać 
wycinki jeszcze jednego drzewa. Jeśli chodzi o bezpieczeństwo to widoczność 
na tym odcinku jest bardzo dobra. Uważam, że dalszy odcinek tej drogi będzie 
wykonany.”

- „Cały czas są prowadzone prace związane z czyszczeniem rowów wzdłuż dróg 
powiatowych.”
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- Ul.  Bielska  w  Pisarzowicach teren  zabudowany  „jadąc  z  Bielska-Białej  jest 
tablica z nazwą miejscowości. Decyzję w sprawie oznakowania dróg podejmuje 
Wydział Komunikacji i Transportu.”

- „Będzie remont ul. Krakowskiej, ul. Kęckiej, ul. Odsole.”
- „Na remont ul. Ptasznik jest wykonawca.”
- „Sprawa dotycząca ul. Pięknej będzie wyjaśniona.”

WICESTAROSTA:
Ewidencja gruntów i budynków

„Starosta jako organ związany z prowadzeniem geodezji ma za zadanie do końca 2005 
roku stworzyć zmodernizowaną bazę ewidencji gruntów i budynków dla wszystkich miast. 
Dlatego też staramy się pozyskać również zewnętrzne środki finansowe, aby to zadanie 
zrealizować w terminie. Uzyskaliśmy pieniądze na większe zadanie nie tylko dla miasta 
Wilamowice,  ale  również  poszczególnych  sołectw  w  gminie  Wilamowice.  Jest  to 
szczególny rok, ponieważ wzięliśmy ten zapas bezpieczeństwa czasowego w przypadku 
gdyby  były  jakiekolwiek  perturbacje,  czy  to  z  Firmą  wykonującą  to  zadanie,  czy  z 
zakończeniem  realizacji  zadania  w  ramach  wyłożenia  i  zatwierdzenia.  W  innych 
miejscowościach, które nie są miastami termin realizacji tego zadania upływa z dniem 31 
grudnia  2010  roku.  Jeżeli  wykonawca  zakończy roboty  to  my  musimy  to  zrealizować. 
Postaramy się, aby w gminie były zbieżne terminy. Gmina ma obowiązek korzystania z 
nowego operatu i korygować opłaty podatkowe”.

(salę obrad opuścił radny Jan Sztafiński tym samym w sesji bierze udział 12 radnych na 
stan 15.)

Ad. 7.
Przewodniczący Rady  – projekt uchwały w sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości 
gruntowej położonej w Dankowicach wszyscy otrzymali. Darowizny dokonuje Pan Józef 
H., a nieruchomości gruntowe stanowią drogi dojazdowe. Odczytał projekt uchwały i dodał, 
że komisje stałe Rady Miejskiej wyraziły pozytywną opinię w tej sprawie.

Czy są uwagi lub pytania?

Żadnych uwag ani pytań nie zgłoszono.

Odbyło się głosowanie, w którym brało udział 11 radnych.

Głosowało za - 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

UCHWAŁA Nr XXXI/276/05
W sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości gruntowej położonej w Dankowicach.

Ad. 8.
Przewodniczący Rady – projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie dotacji 
z PFOŚiGW w Bielsku - Białej wszyscy otrzymali. Odczytał projekt uchwały i dodał, że 
komisje stałe Rady Miejskiej wyraziły pozytywną opinię w tej sprawie.

Czy są uwagi lub pytania?

Żadnych uwag ani pytań nie zgłoszono.
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Odbyło się głosowanie, w którym brało udział 10 radnych.

Głosowało za - 10, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

UCHWAŁA Nr XXXI/277/05
W sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie dotacji z PFOŚiGW w Bielsku – Białej.

Ad. 9.
Przewodniczący Rady – projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu pomostowego w 
Banku Ochrony Środowiska Oddział w Bielsku-Białej wszyscy otrzymali. Sprawa dotyczy 
zaciągnięcia kredytu w wysokości 2.253.676zł z przeznaczeniem na finansowanie zadania 
„Budowa  kanałów  bocznych  i  sieci  rozdzielczych  w  lewobrzeżnej  części  Pisarzowic.” 
Odczytał  projekt  uchwały  i  dodał,  że  komisje  stałe  Rady Miejskiej  wyraziły  pozytywną 
opinię w tej sprawie.

Czy są uwagi lub pytania?

Żadnych uwag ani pytań nie zgłoszono.

Odbyło się głosowanie, w którym brało udział 11 radnych.

Głosowało za - 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

UCHWAŁA Nr XXXI/278/05
W  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  pomostowego  w  Banku  Ochrony  Środowiska 
Oddział w Bielsku Białej.

Ad. 10.
Przewodniczący Rady – propozycje zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych 
na  rok  2005  wszyscy  otrzymali.  Poprosił  Panią  Skarbnik  o  zreferowanie  propozycji  i 
odczytanie projektu uchwały.

Skarbnik Gminy zreferowała propozycje i odczytała projekt uchwały.

Czy są uwagi lub pytania?

Żadnych uwag ani pytań nie zgłoszono.

Odbyło się głosowanie, w którym brało udział 11 radnych.

Głosowało za - 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

UCHWAŁA Nr XXXI/279/05
W sprawie wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na 
rok 2005.

Ad. 11.
Przewodniczący Rady – projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zakup działki w 
miejscowości Pisarzowice wszyscy otrzymali. Na nabytej działce o powierzchni 0,0076ha 
umiejscowiona  będzie  pompownia  ścieków  związana  z  realizacją  inwestycji  „Budowa 
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kanałów  bocznych  i  sieci  rozdzielczych  w  lewobrzeżnej  części  Pisarzowic.”  Odczytał 
projekt uchwały.

Czy są uwagi lub pytania?

Żadnych uwag ani pytań nie zgłoszono.

Odbyło się głosowanie, w którym brało udział 12 radnych.

Głosowało za 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

UCHWAŁA Nr XXXI/280/05
W sprawie wyrażenia zgody na zakup działki w miejscowości Pisarzowice.

Ad. 12.
Eugeniusz  Bilczewski  zastępca  burmistrza  udzielił  odpowiedzi  na  zapytania, 
wnioski, interpelacje:

Harmonogram pracy – szkoła, obiekt sportowy w Pisarzowicach
W każdej ofercie jest harmonogram prac. Jeżeli chodzi o szkołę w Pisarzowicach to roboty 
są wykonywane z wyprzedzeniem. Przedstawił harmonogram finansowo rzeczowy tego 
zadania. Miedzy innymi poinformował, że:

- Stan surowy jest zrobiony przed terminem,
- Wykonano  wewnętrzną  instalację  wodno-kanalizacyjną,  wentylację 

mechaniczną stołówki, wewnętrzną instalację elektryczną,
- Termin wymiany dachu upływa z dniem 31 grudnia 2005 roku,
- W 2006 roku planowane jest wykonanie: kanalizacji deszczowej i drenażu wokół 

całego budynku, częściowa wymiana stolarki, elewacja od strony kuchni, boiska 
i wejścia głównego.

Ponadto  wyjaśnił,  jakie  były  przyczyny  zalania  szkoły  podczas  ulewnego  deszczu, 
pomimo, że wykonawca zabezpieczył  dach,  który ma być pokryty blachą powlekaną o 
dużym sfalowaniu. Dodał, że zgodnie z umową wszelkie szkody pokrywa wykonawca.

Radny  Stanisław Peszel  –  „dach  należało  solidnie  zabezpieczyć,  a  na  tej  inwestycji 
niestety nie ma nikogo z Firmy wykonującej to zadanie”.

Inspektor nadzoru – szkoła w Pisarzowicach
Inspektorem  nadzoru jest Pan Krzysztof Cygonik, który był wybrany w drodze przetargu.

Ad. 13.      
Wobec braku dalszych głosów do dyskusji Przewodniczący Rady podziękował wszystkim 
za udział w sesji i zamknął obrady XXXI sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach.

Protokołowała:  Przewodniczący Rady Miejskiej
Danuta Lewandowska inż. Jerzy Królicki
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